

# 6D5N

# BANGKOK + PATTAYA + HUA HIN



TC: THBKK-6DPYH-SQ

## TOUR HIGHLIGHTS

### PATTAYA

- ✓ Sanctuary of Truth
- ✓ Pattaya View Point & Big Buddha
- ✓ Pattaya Laser Buddha
- ✓ NongNooch Tropical Garden (included sightseeing bus + cultural & elephant show)
- ✓ Pattaya Floating Market
- ✓ Pattaya walking street

### HUA HIN

- ✓ passby Bird nest condo & Salt Field Farm
- ✓ Memory House Café
- ✓ HuaHin view point & Old Train Station
- ✓ Wat Huay Mongkol
- ✓ 1000 Sook Farm
- ✓ Salt Lake De Maeklong
- ✓ HuaHin or Cicada weekend night market

### BANGKOK

- ✓ **Enjoy one day free in Bangkok.** You may enjoy the whole day shopping or explore the Bangkok city by your own free time

#### PACKAGE INCLUSIVE:

- ✓ Return economy air ticket by Singapore Airlines;
- ✓ 05 nights hotel stay based on twin sharing;
- ✓ Meals provided as per itinerary;
- ✓ Tour are conducted in English;
- ✓ Admission fee as per itinerary

#### PACKAGE EXCLUDE:

- ☒ Airport Taxes & fuel charges;
- ☒ Driver & Guide Tipping; or TL Tipping (if any);
- ☒ Personal Travel Insurance;
- ☒ Travel Visa (if any);
- ☒ Incidental bill or other personal expenses etc.

### DAY 1 SINGAPORE ✕ BANGKOK – HUA HIN (EST 3.5HRS)

(Meal On Board / Lunch / Dinner)

Assemble at airport for your flight to Thailand - Bangkok. Upon arrival, transfer to **HUA HIN** Exotic road via Bird's Nest condo and Salt Field Farm.

⇒ **HuaHin Night Market OR Cicada weekend Market** (Cicada open on every Fri-Sun only)

**Hotel: The Peri hotel or Maven Stylish hotel or similar**

#### Remarks:

○ Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.

○ In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the English version itinerary.

### DAY 2 HUA HIN – BANGKOK

(Hotel Breakfast / Lunch / Dinner)

Today proceed to **HuaHin** for the following sightseeing before transfer back to Bangkok;

⇒ **HuaHin View Point;**

⇒ **Temple "Wat Huay Mongkol":** This Buddhist temple is home to the world's largest statue of Luang Phor Thuad.

⇒ **HuaHin Memory House Café;**

⇒ **HuaHin Old Train Station:** is one of the oldest station in Thailand.

⇒ **1000 Sook Farm:** exudes a countryside homely farm feel which was warm and engaging to both adults and young children alike.

⇒ **Salt Lake De Maeklong:** The first Salt Farm Agro Tourism of Thailand

Transfer back to Bangkok, check-in hotel.

**Hotel: Centara Watergate or Centre Point Pavilion or The Berkeley hotel or similar**

### DAY 3 BANGKOK – FREE DAY

(Hotel Breakfast)

**Enjoy your one day free in Bangkok.**

You may enjoy the whole day shopping or explore the Bangkok city by your own free time.

**Hotel: Centara Watergate or Centre Point Pavilion or The Berkeley hotel or similar**

### DAY 4 BANGKOK – PATTAYA (EST 2HRS)

(Hotel Breakfast / Lunch / Dinner)

Check-out hotel. Today proceed to **PATTAYA** for the following sightseeing;

⇒ **Sanctuary of Truth:** Passing through the 'Prasat of the Truth' Museum, the largest wooden castle in the world this place. All of you will be immersed in the beauty of a wooden sculpture carved with all the wood.

⇒ **Pattaya View Point**

⇒ **Local Honey Bee products shop**

⇒ **Big Buddha:** Hilltop religious site with a famed colossal Buddha statue and a staircase flanked by huge dragons.

⇒ **Pattaya Walking Street:** is an famous entertainment district in the city of Pattaya.

**Hotel: Brighton hotel or Garden Cliff Beach resort similar**



DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. \*Term and conditions apply. Updated 19 December 2023



### DAY 5 PATTAYA

(Hotel Breakfast / Lunch / Dinner)

Today proceed for the following Pattaya sightseeing;

⇒ **Laser Buddha:** One of Pattaya's most noticeable landmarks is the 130 meters high Buddha Mountain. A huge golden Buddha image is depicted on the mountain.

⇒ **NongNooch Tropical Garden Village + Elephant & Thai Cultural show:** you'll be thoroughly impressed by the beautiful 600-acres of Nong Nooch Tropical Gardens. You can roam the acres of intricately landscaped grounds and combine European and Thai inspiration. While you're there, don't miss the elephant show and the Thai culture show.

⇒ **Pattaya Floating Market:** is riverside attraction in Pattaya displaying and showcasing the beautiful ancient Thai riverside living community and authentic ways of life.

**Hotel: Brighton hotel or Garden Cliff Beach resort similar**



### DAY 6 PATTAYA – BANGKOK (EST 2HRS) ✕ SINGAPORE

(Hotel Breakfast)

After breakfast and check-out hotel, departure to Bangkok airport for your flight back to Singapore. Your tour ends with memories of a truly delightful holiday with **WTS Travel**.

# WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS

A member of: NISAL

OUR OUTLETS:



wtstravel

+65 9116 6994

wtstravelsg

wtstravel.com.sg

enquiries@wtstravel.com.sg



6天5晚

# 微笑之都 “曼谷” + 芭提雅 + 华欣 之旅

TC: THBKK-6DPYH-SQ

## 行程 景点 特色

### 芭提雅

- ✓ 真理圣殿
- ✓ 芭提雅观景台和大佛
- ✓ 芭提雅激光佛
- ✓ 芭提雅东芭乐园 (含观光巴士+文化表演及大象表演)
- ✓ 芭提雅水上市场
- ✓ 芭提雅步行街

### 华欣

- ✓ 途经鸟巢公寓和盐田农场
- ✓ 华欣记忆屋咖啡厅
- ✓ 华欣观景台和老火车站
- ✓ 怀蒙空寺
- ✓ 1000 苏克 乡村主题农场
- ✓ 美功盐湖
- ✓ 华欣夜市 或 蝉鸣创意周末市集

### 曼谷

- ✓ **在曼谷享受一日自由活动。**
- 您可以享受一整天的时间 尽情购物 或 探索曼谷市区游览。

#### 配套包含:

#### 配套不包含:

- ✓ 往返航空经济舱机票;
- ✓ 05晚酒店住宿, 二人一室;
- ✓ 餐食顺序根据行程提供
- ✓ 导游全程以英文解说
- ✓ 景点门票
- ☒ 机场税 燃油税
- ☒ 司机/导游小费
- ☒ 旅游签证
- ☒ 个人旅游保险
- ☒ 杂费或个人消费

## 第一天 新加坡 ✕ 泰国 曼谷 - 华欣

(机上用餐 / 午餐 / 晚餐)  
今天搭乘飞机前往**泰国曼谷**, 抵达后专人接机后, 驱车前往**华欣**(约三小时车程), 沿途途经**鸟巢公寓和盐田农场**.  
抵达后入住**华欣酒店**, 后前往**晚餐**.  
➔ **华欣夜市 或 蝉鸣创意周末市集** (仅于每周五至周日开放)  
住宿: **The Peri hotel or Maven Stylish 酒店或同級**

## 第二天 华欣 - 曼谷

(酒店早餐 / 午餐 / 晚餐)  
早餐后, 驱车游览以下**华欣**景点; 后返回**曼谷**;  
➔ **华欣观景台**;  
➔ **怀蒙空寺**: 这座佛教寺庙拥有世界上最大的 Luang Phor Thuad 雕像。  
➔ **华欣老火车站**: 泰国最古老的火车站之一  
➔ **华欣记忆屋咖啡厅**- 是网红打卡咖啡厅。坐立在水库旁拥有乡村景致绝美的咖啡馆。  
➔ **1000苏克乡村主题农场**: “美式乡村风”温馨的乡村主题农场, 对大人和小孩来说都是吸引人的。  
➔ **美功盐湖**: 泰国第一盐场农业旅游局

住宿: **Centara Watergate/ Centre Point Pavilion/ The Berkeley hotel 酒店或同級**

## 第三天 曼谷 - 全天自由活动

(早: 酒店)  
早餐后, 在**曼谷**享受一日自由活动。  
您可享受一整天自由时间尽情购物或探索曼谷市游览。  
住宿: **Centara Watergate/ Centre Point Pavilion/ The Berkeley hotel 酒店或同級**

## 第四天 曼谷 - 芭提雅

(酒店早餐 / 午餐 / 晚餐)  
早餐后, 驱车前往**芭提雅**(约二小时车程)游览以下景点:  
➔ **真理圣殿**: 穿过“Prasat of the Truth”博物馆, 这里是世界上最大的木制城堡。所有人都将沉浸在用所有木材雕刻而成的木雕之美。  
➔ **芭提雅观景台**: 小山顶可欣赏芭提雅市全景。  
➔ **蜂蜜土产店**: 了解蜂蜜制作及购买蜂蜜产品。  
➔ **芭提雅大佛**: 坐落山顶拥有著名的巨大佛像和两侧有巨龙的楼梯。  
➔ **芭提雅步行街**: 芭提雅市的最出名热闹的娱乐街道。  
住宿: **Brighton/ Garden Cliff Beach resort 酒店或同級**

备注:  
○ 行程如有变动将以当地旅行社最后安排为准, 恕不预先告知。  
○ 如果中文和英文行程有不符合之处, 请以英文行程为准。



## 第五天 芭提雅

(酒店早餐 / 午餐 / 晚餐)  
早餐后, 驱车游览以下**芭提雅**景点;  
➔ **芭提雅激光佛**: 芭提雅最引人注目地标之一是130米高的佛山。山上绘有一尊巨大金色佛像。  
➔ **芭提雅东芭乐园+大象表演及文化表演**: 占地 600 英亩的美丽东芭热带花园都会给您留下深刻的印象。您可以漫步在数英亩错综复杂的园景场地, 并结合欧洲和泰国的灵感。你会忘记时间发现兰花、喷泉、修剪的花园、瀑布、仙人掌、蕨类植物、盆景, 甚至是迷你巨石阵的独特区域! 当您在那里时, 千万不要错过大象表演和泰国文化表演。  
➔ **芭提雅水上市场**: 是芭提雅河畔景点, 展示和展示美丽的古老泰国河畔生活社区和地道的生活方式。  
住宿: **Brighton/ Garden Cliff Beach resort 酒店或同級**

## 第六天 芭提雅 - 曼谷 ✕ 新加坡

(早: 酒店)  
早餐后, 驱车送往 **曼谷**机场 搭乘航班返回家园, 留下与**贵宾旅**甜蜜的回憶, 结束这趟难忘之旅!



### ADDED VALUE

\*FREE 01 x  
Airport Lounge Access

SINGAPORE AIRLINES



### 附加值-赠送

\*01次 x  
享用在樟宜机场贵宾室

### ✕ 2024 Departure Date / 2024 团体出发日期:

09 MAR - 14 MAR	27 MAR - 01 APR	09 APR - 14 APR (SONGKRAN FESTIVAL)
25 APR - 30 APR	21 MAY - 26 MAY	05 JUN - 10 JUN
24 JUL - 29 JUL	07 AUG - 12 AUG	13 JUN - 18 JUN

### Flight Schedule on SQ/ 新航班详情:

SIN-BKK	SQ706 SIN-BKK 0710-0835hrs	SQ708 SIN-BKK 0930-1105hrs
BKK-SIN	SQ707 BKK-SIN 1205-1535hrs	SQ709 BKK-SIN 1530-1855hrs

Note: \*Flight Timing subject to change with/without prior notice. \*Subject to group size of minimum 10Prex Adult to confirm departure. 注: \*以上航班时刻所显示的的时刻表仅供参考, 如有变动恕不另行通知。

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

OUR OUTLETS:

